
 

 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Zoals u waarschijnlijk weet, vragen diverse inwoners van onze gemeente aandacht voor de 
verkeersveiligheid rondom Centrumplan Oost (CPO). Het gaat dan om de verkeersveiligheid binnen 
de gekozen bevoorradingsroute Raadhuisstraat. In dit verband heeft de ontwikkelende partij 
onderzoek laten uitvoeren door bureau Goudappel Coffeng. Dit rapport is ons afgelopen woensdag 
14 maart 2018 toegezonden. Ook is dit rapport door de ontwikkelende partij gedeeld met enkele 
bewoners van het Centrumgebied. 

Gezien het feit, dat uw raad aandacht heeft voor voornoemd onderwerp vinden wij het van belang, 
dat u over voornoemd rapport beschikt. Daarom treft u het rapport als bijlage aan. U begrijpt, dat wij 
het rapport eerst u nu te beschikking kunnen stellen, daar wij eerst toestemming moesten vragen 
aan de ontwikkelende partij voor het openbaar maken van dit rapport. 

Wij hebben inmiddels kennis genomen van het rapport. In het rapport zijn diverse conclusies en 
oplossingsrichtingen opgenomen waarmee de verkeersveiligheid in de Raadhuisstraat kan worden 
bevorderd. Mits dit binnen de gemeentelijke mogelijkheden ligt, nemen wij deze conclusies en 
oplossingsrichtingen over. 

In het vertrouwen u hiermee van dienst te zijn geweest, 

  

de secretaris                                     de burgemeester 

  

drs. H.C. de Visch Eybergen        R.J. van de Mortel 

  

  

 


